
ZÁKAZKA: Rekonštrukcia trávnika na futbalovom ihrisku s umelou trávou, 
Lokomotíva Trnava 

Verejný obstarávateľ predkladá na základe žiadostí záujemcov 
 

Vysvetlenie č. 2 
 
Otázky z 12.05.2021 16:11:22: 
1. Na základe vysvetlenia č. 1 - otázka č. 2: " Rozhodujúca a záväzná je hrúbka iba hlavného vlákna. 
Hrúbka podporného vlákna uvedená v PD je odporúčaná". 
Stačí ak ponúknutý trávnik bude mať jedno vlákno hrúbky min. 430μm? 
2. Vzhľadom na nezrovnalosti pri technických parametroch umelého trávnika medzi VV, PD a výzvou, 
môžem poprosiť finálne požadované parametre? 
VV: 
Hrúbka pevnejšieho vlákna v μm - min. 430 
Hrúbka jemnejšieho vlákna v μm - min. 270 
Dtex - min. 15 000 
PD - Technická správa: 
Hrúbka pevnejšieho vlákna v μm - min. 420 
Hrúbka jemnejšieho vlákna v μm - min. 270 
Dtex - min. 12.700 
ODPOVEĎ: 
Verejný obstarávateľ nepožaduje striktne vlákna dve /hlavné a pomocné/, ale hlavné vlákno musí mať 
hrúbku min. 430µm /priklonil sa teda k údaju vo VV a nie v technickej správe/ a hrúbka eventuálne 
pomocného vlákna je projektantom len odporúčaná /vo VV uvedené min. 270 µm/. Ak si uchádzač 
vyberie umelý trávnik s jedným vláknom, jeho vlastnosti by mali byť obdobné, t.j. porovnateľné s tými, 
ako zvolil projektant pri dvojvláknovom systéme umelého trávnika.  Vlákno  umelého trávnika má byť  
zároveň monofilné a dvojfarebné. 
Finálne požadovaný parameter Dtex je v hodnote min. 15000/6 (číslovka 6 za lomítkom spresňuje len 
počet vlákien v zväzku), na parameter uvedený v PD – 12700 neprihliadať. 
Táto zmena reflektuje aj na skutočnosť, že od roku 2018 (termín spracovania PD) vývoj a kvalita 
umelých trávnikov pokročili a preto verejný obstarávateľ zvýšil hodnotu tohto parametra.  
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Otázka z 13.05.2021 07:45:21: 
V zmysle súťažných podkladov požaduje verejný obstarávateľ preloženie technického listu, FIFA 
certifikátu a FIFA LABORATORY TEST REPORT pre ponúkaný typ umelého trávnika. Pre zníženie 
administratívnej záťaže žiadame o informáciu či v rámci predkladania ponúk nebude postačovať 
predloženie len technického listu (na základe ktorého je možné posúdiť splnenie požadovaných 
technických parametrov) FIFA certifikátu (ktorý okrem iného znamená, že povrch prešiel testovaním v 
laboratóriu FIFA) s tým, že predloženie samotného FIFA LABORATORY TEST REPORTu by sa žiadalo len 
od víťazného uchádzača. 
ODPOVEĎ: 
Verejný obstarávateľ požaduje v rámci ponuky predložiť požadované dokumenty, je to jednoznačná 
požiadavka dôležitá pre proces vyhodnocovania ponúk z hľadiska splnenia požiadaviek verejného 
obstarávateľa. Pre zníženie administratívnej záťaže nemusí uchádzač tlačiť a skenovať požadované 
dokumenty, môže ich predložiť aj formou internetového odkazu. Pre verejného obstarávateľa je 
dôležitá kvalita umelého trávnika, preto chce mať jasne definované už v ponuke, aký výrobok uchádzač 
ocenil a dodá v prípade úspešnosti. Požadovanie uvedených dokumentov až od úspešného uchádzača 
pre verejného obstarávateľa nemá význam, pretože v čase vyhodnocovania ponúk by nemal 
dostatočné informácie o tom, čo nám úspešný uchádzač chce dodať. 
 
V Trnave, dňa 13.05.2021       


